
 

ACTA ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA 26/02/25 
 

Hora: 19h telemàtica via Meets 

 

ASSISTENTS (unitat familiar dels socis que han presentat per escrit els cognoms de 
la unitat familiar, ha anat variant al llarg de l’assemblea) 

Laura Poyatos (Presidenta) UF M P, Eva José (Tresorera) UF C J, Silvia Alfonso 
(Secretària) UF B A, Marcela UF B R, Mustapha UF B E F B, UF B S, Núria UF B F, UF B 
G, UF E L, UF F G, Mònica UF F L, Minerva (Vocal) UF G P, Lourdes (Menjador) UF G T, 
Estel (Extraescolars) UF G E, UF J S, Montse UF L L, Mireia UF M C, Natalia (Vocal) UF M 
A, Elisa (Vocal) i Ivan (revista) UF M B, Rocio (Vocal) UF M J, UF M A, Gloria UF O B, UF 
O B, UF P F, UF P A, UF P G, UF R M, Jordi UF R M, Laura (Vocal) UF S R, Florence UF T 
B, Alexandra (Vocal) UF P R, Amparo (Vocal) UF S R, Leo UF E T, Sonia UF D G, Sonia 
UF P G, Diana UF U G 

 

*UF: Unitat Familiar 

 

ORDRE DEL DIA 

 
1. Aprovació  acta anterior 
2. Estat de comptes  
3. Incidencias 
4. Comissions 
5. Climatització aules 
6. Renovació pati infantil  
7. Quota AFA 25/26 
8. Precs i preguntes 

 
Laura P. presenta la nova junta als socis assistents i agraeix l'assistència. 

 
1. APROVACIÓ ACTA ANTERIOR 

 
Silvia A. va enviar per correu a tots els socis l’acta de l’assemblea del dia 16/10/24 per 
poder-la revisar. Amb tots a favor i cap comentari a afegir, queda l’acta anterior aprovada. 
 

2. DESPESES I ACTUALITZACIÓ SITUACIÓ ECONÒMICA 
 
Eva J. explica situació econòmica i saldo. Explica també que el romanent de 18.000€ que 
es creia que no es podia tocar del compte bancari per l’assegurança de l’AFFAC no és 
necessari, segons comentat amb la mateixa entitat. Per tant, comptem amb aquests diners 
per els projectes proposats en assemblea. 



Exposa que hi ha la intenció de canviar de banc per evitar comissions i poder tenir targeta 
bancària i fer ús de Bizum. Mustapha B E F proposa contractar una banca ètica, 
s’estudiarà. 
 
 

3. INCIDÈNCIES 

 

a) Laura P. exposa que després de realitzar un curs de l’AFFAC sobre gestió d’AFA’s 
s’assabenta que els 5€ que fins ara s'estan cobrant als socis en concepte d’assegurança 
no era necessària, les empreses que donen extraescolars esportives ja la paguen, així que 
s’estava pagant doble. De cara al curs vinent no es cobrarà als socis. També arrel d’aquest 
curs, li expliquen que no es pot obligar a les famílies a fer-se socis de l’AFA per poder fer 
extraescolars. 

b) Al començament d’aquest curs, la normativa de l’AFA deia que per poder fer ús 
d’extraescolars era necessari fer-se soci. Per això, es va fer una reunió amb tota la junta on 
es va votar que per aquest curs, i per coherència amb les famílies que sí que han pagat la 
quota per fer extraescolars, aplicar el mateix criteri amb totes les famílies. 

S’han trobat una quantitat important d’alumnes usuaris i usuàries d’extraescolars, o que 
van omplir el formulari i consten com a socis, que no havien pagat la quota. Eva J. s’ha 
dedicat durant uns mesos a reclamar a les famílies el pagament, s’han aconseguit incloure 
45 socis, encara hi han famílies que no han volgut pagar, però es dona la tasca per 
tancada. 

c) Un cop recaptades les dades, s’ha pogut crear un llistat definitiu de socis per aquest curs 
24/25, que encara no estava creat. 

 

d) Laura P. i Alexandra expliquen els problemes trobats amb els proveïdors dels xandalls de 
l’escola: Mia va trencar stocks, i Calicot surten molt cars i demanen exclusivitat. Alexandra 
ha gestionat contractació amb la nova empresa Platoon.  

 

4. COMISSIONS 

a) St Jordi: Alexandra explica comissió, similar a d’altres anys, inclou manualitats per vendre, 
llibres segona mà, roses de llaminadura, llibres nous de Llibreria Ana 15% benefici, roses 
fresques de Natalia’s floristeria per 2.15 (venta a 3€, benefici 0.75€/rosa) Fa una crida a 
socis per donar llibres d’infantil i juvenil per vendre de segona mà.  

Pressupost calculat despeses 650€, previsió vendes 900€ (previsió beneficis 250€). 

→ Pressupost aprovat per votació, 26 vots a favor, 27 assistents en el moment 
de la votació 

Lourdes exposa discrepància en vendre les roses de llaminadures per ser un aliment no 
saludable. Montse L explica que estan fetes amb ingredients el més naturals possible, 
sense al.lèrgens ni gluten. Compartirà llistat ingredients. 

Mònica L proposa oferir targetes per afegir una dedicatòria a les roses. 



b) Inclusió: Laura S. explica en què consisteix i els objectius, encara no està formada la 
comissió i es fa una crida a qui vulgui formar-hi part. Es passarà la informació pel grup de 
delegats. 

c) Extraescolars: Estel, referent de la comissió, explica les actualitzacions per el curs vinent: 
○ Boting, deixar d'oferir, no hi ha cap control ni avantatge per els socis. Qui 

vulgui fer-ne ús pot anar pel seu compte en les mateixes condicions. 
○ Piscina, es manté. La valoració és bona. 
○ Gimnàstica rítmica, no es farà més al menys amb la empresa actual, Natalia 

Timofeeva, degut a unes incidències greus amb les monitores. 
○ Matiners, tanca la empresa Recresports, passa a Èlit per votació interna de 

la junta, es la opció més barata i coneixem la empresa. Mateixos horaris. 
○ Extraescolar artística hi han un parell de propostes, Taller d’art d’Èlit, 

Manetes (proposada per Lourdes), Nuria Ferrer proposa a Ana de 
Recresports, comenta que imparteix classe de manualitats. A falta 
d’estudiar. 

○ Anglès, seguir amb Fiac, la valoració és bona. 
d) Jornada esportiva: Estel proposa, per tal d’estalviar despeses, ja que es una de les 

comissions més cara: 
○ Detall només per participants Escola França. 
○ Donar només una medalla per nen, en lloc d’una per esport que practiqui. 
○ Premiar concurs de dibuix amb material de pintura de l’Abacus. 
○ Pendent estudiar com estalviar en monitoratge. 

No es pot presentar pressupost perquè encara no s’ha treballat en profunditat en la 
comissió. 

S’ha demanat subvenció de 1500€ al servei d’esport. Es proposa mateixa quantitat com a 
pressupost. 

     → Pressupost aprovat per votació, 20 vots a favor, 25 assistents en el moment de 
la votació 

e) Gegants: Laura S. exposa, estan arreglant el gegant de l’escola que estava guardat, el 
Francip , perquè pugui sortir a la rua de carnestoltes de l’escola. Volen fabricar una 
geganta per tenir-ne dos gegants. Proposta  pressupost de 300€. per començar a fer 
aquest curs. 

 S’ha demanat subvenció de 800€ al servei de cultura. 

→ Pressupost aprovat per votació 22 vots a favor, 25 assistents en el moment de 
la votació 

f) Fotos: Laura S. ha buscat fotògraf/a, ha trobat dues mares de l’escola que s’hi dediquen 
professionalment, per el mateix preu: 200€ sessió fotogràfica. Escull la Sònia, ja que és 
qui té més experiència en fer fotos de grups de classe en altres escoles. Els detalls surten 
al pressupost enviat al mail de convocatòria d’aquesta assemblea. Nuria F, proposa que si 
les fotos les fa una mare de l’escola, ho podria fer de forma altruista. 

→ Pressupost aprovat per votació 14 vots a favor, 21 assistents en el moment de 
la votació 



g) Carnestoltes: Laura P. explica com està anant la comissió, molt participativa aquest any, 
145 assistents registrats per participar a la rua. Anima a propers anys a participar. Felicita 
la bona feina de la Comissió. 

f) Grup català: Elisa es la referent, però ha tingut que marxar, així que Eva explica que hi ha 
un grup estable de 7 mares, ja que alguna més s’ha apunta al llarg de curs. Funciona molt 
bé.  

h) Formacions i xerrades: Laura P. proposa creació de grup, enviarà missatge per delegats 
per a que hi vulgui col.laborar. 

i) Menjador: Lourdes explica la reunió que va tenir amb l’empresa i l’escola on van assistir la 
coordinadora del menjador, Direcció de l’escola i representant del consell escolar, 
representant de la comissió de menjador, i 3 persones responsables de Mediterrànea. En 
aquesta es van tractar la manca de vetlladores per l’alumnat NESE i les dificultats que 
tenen per atendre’ls i temes generals en l’organització del menjador. 

j) Casal estiu: Silvia explica, portem uns quants anys seguits amb Èlit i la nova junta volia 
explorar alternatives amb altres empreses. Després d’algunes entrevistes amb empreses 
que ofereixen aquest servei, s’han ofert 4 opcions, inclòs Èlit, en un quadre resum 
comparatiu que es va enviar adjunt en el mail de convocatòria d’aquesta assemblea. No 
han hagut dubtes per part dels assistents en el moment de l’explicació. S’ha procedit a fer 
les votacions: 

 Total d'assistents 20 

 → Votacions a favor d’Èlit 7 de 20 assistents. 

 → Votacions a favor d’Unió lleure 12 de 20 assistentes 

 → Votacions a favor de A parts iguals 0 

 → Votacions a favor de l’Escotilló 0 

 

 Queda aprovat que l’empresa Unió lleure faci per aquest any el casal d’estiu. 

 Silvia proposa que aquesta mateixa empresa realitzi també el casalet de juny, com una 
forma de familiaritzar-nos amb el grup de monitoratge i el funcionament de l’empresa, tant 
les famílies i sobretot els nens i nenes. Fem votació d’aquesta proposta: 

→ Proposta aprovada amb 19 vots a favor, 20 assistents en el moment de la votació 

S’ha demanat subvenció per casal d’estiu de 2000€ al servei d’educació per ajudar a cobrir 
les vetllladores necessaries per l’alumnat NESE que faci ús del casal d’estiu. 

  

k) Festa fi de curs: Laura P. explica, es va enviar formulari a les famílies per votar activitats de 
la festa, tenint en compte els resultats, s’han buscat opcions i s’ha enviat informació 
adjunta al correu de convocatòria d’aquesta assemblea. Comenta que aquest any es faran 
festa de fi de curs i sopar de germanor el mateix dia, 13 de juny. Presenta un pressupost 
de 2000€ per cobrir les dues festes. Es preveu recuperar una part, ja que l’accés a 
aquestes festes tindrà un cost, encara per definir.  



 S’ha demanat subvenció de 1843€ al departament d’educació. 

 → Pressupost aprovat amb 11 vots a favor, 11 assistents en el moment de la votació 

 

 

 Laura P. proposa creació d’Instagram de l’AFA per difusió d’activitats. Es fa votació: 

 → Aprovat per 11 vots a favor, 18 assistents en el moment de la votació 

5. VENTILADORS 

Silvia ha buscat pressupostos de diferents empreses instal.ladores per exposar en 
assemblea. S'han ofert 4 pressupostos, adjunts en el mail de convocatòria d’aquesta 
assemblea.  
En el moment de preparar els pressupostos, no s’ha tingut en compte que també seria 
necessari posar-los en el menjador, només en les aules, en total 12 aules de primària i 6 
d’infantil. Òbviament augmentarà el pressupost presentat, i així es fa saber als assistents. 
De les 4 empreses, es descarten de la votació dues, prèvia consulta oral als assistents, i 
sense cap objecció per part de ningú. Dels 4 pressupostos, hi ha una empresa que té 
l’experiència de haver fet aquest mateix projecte a altres escoles, i es coneixen la gestió 
amb les escoles i ajuntament, normatives i certificats necessaris, i el pressupost és més 
barat que dos d’ells, així que per lògica, queden descartats de la votació i es procedeix a 
votar entre la empresa més barata, i la que té experiència. 
19 assistents en el moment de fer la votació 
 
→ Vots a favor realitzar projecte: 17 de 18 assistents 
→ Vots a favor incloure menjador a la instal·lació: 15 de 18 assitents 
 
→ Vots empresa La Elèctrica de Terrassa: 18 de 18 assistents (8918€, falta afegir 
menjador) 
→ Vots empresa Torrico Instal·lacions: 0 (6823€, falta afegir menjador) 
 
En resum, queda aprovat en assemblea per majoria, el projecte d’instal·lació de 
ventiladors, la inclusió del menjador en el projecte, i que el realitzi la empresa La Elèctrica 
de Terrassa. 
 
S’ha demanat subvenció de 5000€ al servei d’educació. 
 
 

6. RENOVACIÓ PATI INFANTIL 

Referent Eva,explica feina feta al pati d’infantil, han pintat la caseta. Proposa afegir un 
element de joc com a regal, uns troncs de fusta de l’Abacus escollit per les mestres 
d’infantil. 

L’element té un cost amb el muntatge de 2000,87€. Gràcies a la venda de llibres de text de 
les famílies tenim un saldo acumulat per gastar en l’abacus de 1451,02€. Per tant, la 
diferència  apagar per posar l’element és de 549,85€. és vota si els assistents estan 
d’acord en afegir aquesta diferència per tal de regalar un element de joc en el pati d’infantil.  



→ Aprovat amb 18 vots a favor, 18 assistents en el moment de la votació 

 

7. QUOTA AFA CURS 25/26 

Laura P. explica, la junta proposa baixada de quota d’inscripció a l’AFA per el proper curs 
de 30€. En cas que alguna família no vulgui ser sòcia de l’AFA però participar en les 
extraescolars, s’acorda demanar en concepte de matrícula 30€ per una extraescolar, i 
afegir 5€ per cada extraescolar afegida. Usuaris de matiners de forma esporàdica no cal 
que paguin matrícula. Amparo proposa determinar una quantitat màxima al curs d'ús 
esporàdic de matiners. En resum: 
 

● 30€ quota anual per família, sense limitació d’extraescolars ni de fills/es 
● 30€ matrícula extraescolar no socis, + 5€ per cada extraescolar afegida 
● No hi haurà descompte per família nombrosa ni monoparental ja que la quota 

és molt ajustada. 
 
→ Aprovat amb 17 vots a favor, 18 assistents en el moment de la votació. 
 
L’AFA assumirà la possible pèrdua que pugui comportar aquest canvi de quota durant el 
proper curs. En cas de no arribar a cobrir les despeses, a part d’ajustar , i ajustar les 
despeses de les diferents comissions, l’import de la quota per al curs 26/27 haurà de pujar. 
 
Es proposa també de cara al curs vinent deixar persona contractada al despatx dos dies a 
la setmana, dimarts i dijous, que són els dies que fan extraescolars altres empreses que no 
son Èlit, i en cas d’accident necessiten persona de l’AFA. 
S’acorda que quan hi hagi alguna activitat extraordinària que requereixi atenció especial als 
socis (venda de loteria, pagament d’inscripció Carnaval, etc) cada comissió s’organitzarà 
per atendre els socis en el despatx i fer els cobraments, preferiblement els dies que no hi 
hagi la persona contractada. 
 
 

8. PRECS I PREGUNTES 

No hi han precs ni preguntes. 

 

Com a punt afegir, Laura P. proposa fer votació sobre com realitzar les properes 
assemblees: 

18 assistents en el moment de la votació 

→Aprovat fer dues assemblees anuals: 16 vots a favor 

→Aprovat fer assemblea telemàtica: 15 vots a favor 

→Aprovat fer-la a les 19:00: 15 vots a favor 

 

S’aixeca la sessió a les 21:50. Moltes gràcies a tots i totes per assistir.    


